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Zápis z členské schůze spolku Liberecké 
gazely 

č. 01/20  

5. června 2020 

   
Přítomní: 14 členů z celkového počtu 19 členů – viz. prezenční listiny 
 

Program schůze:  

1. Zahájení schůze a schválení programu.  

2. Zpráva o hospodaření a majetku spolku pro rok 2019.  

3. Schválení účetní závěrky roku 2019 a rozpočtu roku 2020. 

4. Zpráva o činnosti spolku, zhodnocení sezony 2019/2020. 

5. Rozhodnutí o přihlášení soutěže pro rok 2020/2021 

6. Futsalista roku. 

7. Tréninky.  

8. Úkoly. 

Zápis 

1. Schůze byla svolána předsedou spolku Radkem Tomáškem. Ten členskou schůzi 
v 19:00 zahájil a přivítal všechny přítomné členy. Valné hromadě předsedal 
předseda Radek Tomášek, který ověřil, že je členská schůze schopná usnášet 
se, neboť je přítomno 14 členů, což je z celkového počtu 19 členů 73,6 procent. 
Členská schůze schválila program schůze. Členská schůze určila, že zápis napíše 
místopředseda Štěpán Hrdlička a správnost ověří Radek Tomášek. 

Hlasování: Přítomno 14 členů, lze usnášet se, pro 14 členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% 
přítomných). 

2. Štěpán Hrdlička přednesl zprávu o hospodaření, seznámil členy s výdaji a příjmy 
sdružení. Členská schůze byla seznámena se zůstatky 

a) bankovního účtu: 63.440,64 Kč 

b) pokladny: 5.408 Kč. 

Spolek disponuje celkovými finančními prostředky ve výši: 68.849 Kč. 

Členská schůze schválila zprávu o hospodaření a majetku spolku za rok 2019 

Hlasování: Přítomno 14 členů, lze usnášet se, pro 14 členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% 
přítomných).   



3. Štěpán Hrdlička předložil účetní závěrku roku 2019 a předložil rozpočet pro rok 
2020. Členská schůze schválila účetní závěrku roku 2019 a určila, že účetní zisk 
18.784 Kč bude ponechána ve spolku a zaúčtován do nerozděleného zisku 
spolku. Štěpán Hrdlička sdělil, že zisk v této výši byl plánovaný a byl způsoben, 
že kromě potisku na tréninková trička a míče nebylo pořízeno nic. Schůze 
schválila předložený rozpočet s plánovanými příjmy 30.800 Kč a výdaji 41.100 
Kč. 

Hlasování: Přítomno 14 členů, lze usnášet se, pro 14  členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% 
přítomných).  

4. Radek Tomášek přednesl zprávu o činnosti spolku. Přednesl, že futsalový tým 
skončil na 1. místě Libereckého krajského přeboru. Navíc nás čeká krajský 
pohár, ve které se střetneme s druholigovým Dalmachem. Uplynulá sezona byla 
bezesporu nejlepší ze všech 11 odehraných. Členská schůze schválila zprávu o 
činnosti spolku. 

Hlasování: Přítomno 14 členů, lze usnášet se, pro 14 členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% 
přítomných).  

5. Radek Tomášek informoval o možnostech přihlášení soutěže na novou sezonu. 
Výhodou divize je naplnění ambicí klubu, větší kvalita zápasů a více soupeřů. 
Nevýhodou je mnohem větší finanční zátěž, větší organizační náročnost u 
domácích zápasů a neochota lepší hráčů jezdit na venkovní zápasy. Členská 
schůze neschválila postup do divize. Klub zůstane na další sezonu v kraji. 

Hlasování: Přítomno 14 členů, lze usnášet se, pro 4 členů (28,6% přítomných) proti 4 členů (28,6% 
přítomných) 6 členů se zdrželo hlasováním.  

6. Futsalistou roku byl zvolen  Jan Lukeš.  

7. Členská schůze souhlasí s pořádáním tréninků od července do září 2020.  

Hlasování: Přítomno 14 členů, lze usnášet se, pro 14 členů (100% přítomných) proti 0 členů (0% 
přítomných). 

8. Členská schůze nedala výboru žádné úkoly. 

 

V Oldřichově v Hájích dne 5. 6. 2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Štěpán Hrdlička  …………………… Ověřil: Radek Tomášek ………………………  
 
 
 
 
 
Příloha:  Prezenční listina ze dne 5. června 2020 



Prezenční listina valné hromady ze dne 5. června 2020 

 Radek Tomášek    

Štěpán Hrdlička    

Jaroslav Moc    

Aleš Tomášek  

Pavel Cechl  

Lukáš Drzymala  

Jan Burkoň  

Radek Abrahám  

Josef Sluťák  

Jan Lukeš  

Jakub Kordík  

Tomáš Princ  

Radek Moc  

Adam Pokorný  

  

  

  

  

 


